

NEWS 2020

pieperconcept®



WELCOME WITH DESIGN

SCHÖNER MINIMALIST

Das Designstudio Murken&Hansen legt großen Wert auf eine gelungene Balance zwischen zeitlos moderner Ästhetik und Funktionalität. MALÓ ist ein ausgesprochen grafisches Design und wie gemacht für Minimalisten.

LESS IS MORE

Design studio Murken&Hansen values a well executed balance of classic modern aesthetics and functionality. MALÓ is a markedly graphic design practically made for minimalists.



MALÓ

8112

Design	Hauke Murken, Sven Hansen
Material	Stahl pulverbeschichtet · steel powder coated
Dimension	H 58,5cm · B 23,5 / max. 43cm
Colour	schwarz · black anthrazit · anthracite weiß · white

A modern side table with a black, circular base and a central vertical pole. Three circular, swivelling surfaces are attached to the pole, each holding a small decorative object: a gold geometric sculpture, a white pot with a succulent, and a white pot with a small plant. The table is positioned next to a dark blue sofa with a dark brown cushion. The floor is made of light-colored tiles.

TISCH HOCH 3

MOLINO ersetzt einen großen Beistelltisch durch 3 ausschwenkbare kleine Ablageflächen. Er kann sowohl im Wohnzimmer neben dem Sofa oder neben dem Bett eingesetzt werden. Kurzum: ein Tisch für jede Gelegenheit.

3 TIMES THE TABLE

As a replacement for a large side table, MOLINO features 3 small swivelling surfaces. It's perfect both in the living room next to the sofa and beside the bed. In short: a table for every occasion.

MOLINO

8124

Design	Hauke Murken, Sven Hansen
Material	Stahl pulverbeschichtet · steel powder coated
Dimension	H 54 cm · B 33 / max. 62 cm
Colour	schwarz · black anthrazit · anthracite weiß · white

IMMER DAS PASSENDE FORMAT

Beistelltisch oder Bank? Welches Design kann schon von sich behaupten, sowohl im Hoch- als auch im Querformat zu überzeugen. Vertikal kann MURANO einfach unter den Sessel oder das Bett geschoben werden und kann so als Ablage für Notebook, Getränke oder andere Dinge dienen.

THE RIGHT FORMAT NO MATTER WHAT

Side table or bench? What other design is capable of convincing both standing and on its side? Vertical, MURANO can be slid under the chair or bed, serving as a tray for a notebook, drinks or other things.



MURANO

8125

Design	Hauke Murken, Sven Hansen
Material	Stahl pulverbeschichtet · steel powder coated
Dimension	H 57 cm · B 32 cm · T 42 cm
Colour	schwarz · black weiß · white

WUNDERBAR WANDELBAR

Hinter TAVOLO verbirgt sich Aufbewahrung und Tischfunktion in einem variabel gestalteten Beistellmöbel. Die höhenverstellbare Ablage eignet sich für den Loungesessel oder das Bett und lässt sich um 180° gedreht zu einem platzsparenden Aufbewahrungsmodul mit Tischfunktion verwandeln.

A WANDERING WONDER

TAVOLO acts both as storage and a table, all combined into a variably designed side piece. The height-adjustable tray is ideal for a lounge chair or bed and can be turned 180° and transformed into a space-saving storage module with table function.



TAVOLO

8182

Design	Hauke Murken, Sven Hansen
Material	MDF, Eiche · mdf, oak
Dimension	H 58,5 / max 73 cm · B 34,5 cm · T 33 / max 64 cm
Colour	weiß, Eiche · white, oak



Winkel stufenlos höhenverstellbar und um 180° wandelbar ·
continuously heightadjustable and convertible by 180 degrees



CAPPELLO

8745

Design	Hauke Murken, Sven Hansen
Material	Filz Optik, Haken verchromt · felt look, hook chromium plated
Dimension	44 cm
Colour	anthrazit · anthracite grau · grey



MOLIDO

4140

Design	Hauke Murken, Sven Hansen
Material	MDF, Haken verchromt · mdf, hook chromium plated
Dimension	45 cm
Colour	anthrazit · anthracite weiß · white



ARCO

8713

Design	Hauke Murken, Sven Hansen
Material	Melamin · melamine
Dimension	44 cm
Colour	anthrazit · anthracite weiß · white taubenblau · pidgeon blue



MILAN

4192

Design	Hauke Murken, Sven Hansen
Material	Aluminum · aluminium
Dimension	42 cm
Colour	Aluminium eloxiert · aluminium anodized

FÜR DEN KLEIDER- SCHRANK ZU SCHADE

Designbügel von pieperconcept® – für den Kleiderschrank zu schade. Ob minimalistisches Design-Statement oder schöner Blickfang, in jedem Fall spürt man mit jedem Griff die perfekte handwerkliche Verarbeitung und das hochwertige Material unserer Garderobenbügel. Außerdem verwöhnen unsere Bügel Jacken und Mäntel mit Textil-schonendem Halt.

TOO GOOD FOR THE CLOSET

Design hangers from pieperconcept® – too good for the closet. Whether a minimalist design statement or an aesthetic eye-catcher, you can literally feel the perfect handicraft and high-quality material of our coat hangers. Our hangers pamper jackets and coats with a shaped fit that goes gentle on the fabric.



HAWK

8714

Design	Hauke Murken, Sven Hansen
Material	HPL weiß, Kern schwarz, Haken schwarz · HPL white, center black, hook black
Dimension	43 cm
Colour	weiß · white

